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Vragen aan het college met betrekking tot de consequenties van huidige bewoners en 
bewoners aanleunwoningen.  
 
Inleiding: 
De fractie van GroenLinks stelt deze vragen naar aanleiding van het bericht dat 
zorgcentrum De Hofwijck, nu eigendom van Habion, te koop wordt aangeboden. 
 
In december 2022 waren er al noodkreten van bewoners van de aanleunflat van de 
Hofwijck nadat de tussendeur vanuit de aanleunwoningen naar de Hofwijck was gesloten. 
Bewoners van de aanleunflat maakten veelvuldig gebruik van de voorzieningen die de 
Hofwijck biedt. Met name het restaurant, bibliotheek, biljartzaal, winkel, kapsalon, 
pedicure en fysiotherapie. Na sluiting van de tussendeur heeft Amaryllis alleen een aantal 
activiteiten opgepakt voor deze bewoners. Voor eventueel dineren moeten/kunnen deze 
bewoners nu met de taxi naar de NHL. Maar voor het gebruik van de diensten van de 
kapsalon, pedicure en fysiotherapie moeten de bewoners van de aanleunflat nu om de 
Hofwijck heenlopen om via de ingang gebruik te kunnen maken van deze diensten.  
 
Met enige verbazing en zorg hebben wij inmiddels vernomen dat Habion de opdracht 
heeft verstrekt om de Hofwijck te verkopen. Het complex wordt nog tot en met 31 
december 2026 gehuurd door zorgaanbieder Kwadrant. Door verkoop van de Hofwijck en 
na verstrijken van het huurcontract is de kans groot dat alle bewoners en omwonenden 
geen gebruik meer kunnen maken van de diensten en/of zorg zoals die nu worden 
aangeboden.   
 
GroenLinks Leeuwarden maakt zich ernstig zorgen over de toekomst van deze bewoners, 
maar ook over de ontwikkeling in de gemeente met betrekking tot andere 
zorginstellingen voor ouderen. Door het sluiten van zorginstellingen laten wij onze 
ouderen in de kou staan en zal vereenzaming onder de ouderen toenemen.  
 
De fractie van GroenLinks Leeuwarden heeft hierover een aantal vragen aan het college: 
 

• Kan de gemeente komen tot een oplossing voor het wegvallen van genoemde 
diensten? 

• Kan de gemeente een rol spelen in het behouden van de zorgfunctie en diensten 
zoals die nu worden aangeboden in de Hofwijck? Te denken valt aan een toe te 
voegen beding in de verkoop dat de panden een woon/zorgfunctie dienen te 
behouden. 

• Hoe draagt de gemeente zorg voor het niet vereenzamen van ouderen mochten 
zorg en de diensten van de Hofwijck wegvallen? 

• Zijn er, zover het college bekend, meer plannen voor afstoten van zorginstellingen 
in Leeuwarden? 

• Wat gaat de gemeente doen om ouderen van gedegen zorg te voorzien nu allerlei 
zorginstellingen sluiten? 

  
Namens de fractie van GroenLinks Leeuwarden, 
 
Janny Lok 
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